
 
 
Datum: 3 april 2024 
Aan: het college van burgemeester en wethouders 
 
Mondelinge vragen over de achterstand bij armoederegelingen 
 
Geacht college, 
 
Onlangs hebben we vernomen van verschillende inwoners dat ze niet tijdig te horen krijgen 
of ze recht hebben op inkomensondersteuning, zoals de energietoeslag, bijzondere bijstand 
en individuele inkomenstoeslag.Op 28 maart heeft het college gemeld dat er inderdaad 
vertragingen zijn bij het verwerken van aanvragen voor deze regelingen, waardoor niet alle 
inwoners binnen de wettelijke termijn van 8 weken geholpen worden. 
De SP en PvdA maken zich grote zorgen over deze vertraging, omdat het extra stress en 
onzekerheid betekent voor inwoners in financiële nood. Twee maanden is al lang, en elke 
overschrijding van de wettelijke termijn kan betekenen dat een gezin dieper in financiele 
problemen raakt. Het tijdig afhandelen van onze armoederegelingen is nog belangrijker 
geworden vanwege het stopzetten van het Nijmeegse energienoodfonds, de uitputting van  
het landelijk energienoodfonds en het uitblijven van adequate landelijke maatregelen.  
Het college geeft aan dat er onder andere meer mensen worden ingezet om de 
achterstanden te verminderen. De SP en PvdA vinden het goed dat er maatregelen worden 
genomen, maar vinden het niet acceptabel dat het zo ver is gekomen en de gemeente zich 
nu niet aan de wettelijke termijn houdt. Daarom hebben wij de volgende vragen; 
 

1. Kan het college aangeven hoe lang we de wettelijke beslistermijn van acht weken al 
niet halen, hoeveel aanvragen tot nu toe langer dan 8 weken duren, en tot welk 
aantal dit waarschijnlijk oploopt?  
 

2. Is het college het met de SP en PvdA eens dat het problematisch is als mensen te 
lang moeten wachten op inkomensondersteuning? 

 
3. Deelt het college de mening dat de achterstand zo snel mogelijk weggewerkt moeten 

worden? Zo ja, kan het college  garanderen dat we voor de zomer 2024 alle 
inkomensondersteunende regelingen binnen de wettelijke beslistermijn behandelen?  
Zo niet, waarom niet? 

 
4. Is het college het met de SP en PvdA eens dat de stijging van aanvragen en het 

uitvoeren van de energietoeslag te voorzien waren, en dat het college eerder had 
moeten ingrijpen?  

 
In afwachting van uw antwoord, met vriendelijke groeten,  
 
Menno Uphoff          Adam Galijasevic 
SP Nijmegen            PvdA Nijmegen  


